
Protokół Nr …/2020 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia, 

Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Turystyki, Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

z dnia 15 maja 2020 r. 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonych list obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2.Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 28.04.2020 r. 

4.Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2020-2036, 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2020 roku, 

3) likwidacji Szkoły Podstawowej w Jabłońskich, 

4) przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi przez utworzenia  

w miejscowości Jabłońskie Szkoły Filialnej Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi, 

5) wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap, 

6) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, a także trybu 

ich pobierania, 

7) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Gołdap za rok 2019, 

8) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gołdapskiemu na realizację zadania pn.: „Budowa i przebudowa 

drogi powiatowej nr 4829N-Osiedle I w Gołdapi”, 

9) zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury: Domu Kultury w Gołdapi i Biblioteki Publicznej  

w Gołdapi w jedną instytucję kultury o nazwie: "Centrum Kultury w Gołdapi", 

10) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na dofinansowanie 

zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

w Brukseli w 2020 r., 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

za rok 2019, 

6. Wolne wnioski. 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Pani Janina Pietrewicz. 

Powitała członków komisji, pracowników Urzędu i przybyłych gości. 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła porządek posiedzenia.  

Do pkt 3 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia 

komisji z dnia 28.04.2020 r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół.  

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

-Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 4 głosami za, 1 

wstrzymującym, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 głosami za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum. 

 

Do pkt 4 

1) i 2) 

Skarbnik Gminy Joanna Łabanowska  powiedziała, że zaproponowane zmiany dotyczące zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej i w budżecie Gminy Gołdap w 2020 roku są związane  z decyzjami 

otrzymanymi od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, Ministerstwa Finansów, jak również wnioskami 

dyrektorów oraz kierowników. Zmiany dotyczą: 

- w wydatkach inwestycyjnych propozycji wprowadzenia do wieloletnich przedsięwzięć przebudowy drogi 

gminnej Wronki Wielkie – Jabłońskie, 



- doprecyzowania nazewnictwa w załączniku „pozostałe wydatki majątkowe” dotacja udzielona Powiatowi 

Gołdapskiemu „Budowa i przebudowa drogi powiatowej Nr 4829N Osiedle I w Gołdapi”, 

-  zmiany pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej – plan wydatków przyznany  

na Rady Osiedli – dopasowuje się plan do wniosków Przewodniczących Rad Osiedli w kwocie 50 000 zł, 

- sołectwa Babki, kwota przeniesień 13 000 zł, 

- decyzji Ministra Finansów. Gmina otrzymała ostateczną decyzję o kwotach udzielonych subwencji  

i udziale w podatku dochodowym od osób fizycznych. Część oświatowa subwencji została zmniejszona  

o kwotę 136 203,00 zł, 

- udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych. Kwota zmniejszenia w podatku PIT wynosi 

 4 235, 00 zł.  

- zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 180 000,00 zł. Wojewoda Warmińsko-Mazurski przyznał 

dotację z przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym uczniom 

z terenu Gminy Gołdap.  

Skarbnik Gminy Joanna Łabanowska  przedstawiła autopoprawki dotyczące: 

 - dotacji otrzymanej na zakup tabletów dla uczniów z terenu Gminy Gołdap 79 300,00 zł – zwiększenie 

po stronie dochodów i wydatków  

- ujęcia do budżetu na wniosek wydziału WIK przebudowy drogi Wilkasy – Zatyki I etap. Wartość 

planowana 150 000,00 zł. Kwota dofinansowania 60 000,00 zł.    

Radny Józef Wawrzyn zapytał, czy zmniejszenie subwencji o 136 203,00 zł związane jest  

z brakiem dowozu uczniów do szkół ze względu na ich zamknięcie. 

Skarbnik Gminy Joanna Łabanowska odpowiedziała, że w związku z zaistniałą sytuacją, COVID-19, 

można było zmniejszyć wydatki dla szkół.  

Radny Zdzisław Janczuk spytał, jak duże są wolne środki i czy wystarczy ich na finansowanie nałożonych 

zadań. 

Skarbnik Gminy Joanna Łabanowska odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy wolne środki  

są wystarczające. Wstępne wyliczenia pokazują, że jest to kwota w granicach 6 000 000,00 – 8 000 000,00 zł.  

Członek Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zapytał, jaka będzie funkcjonalność zakupywanych 

parkomatów.  

Kierownik Wydziału WIK Jarosław Duchnowski odpowiedział, że informacja na temat parkomatów 

zostanie udzielona pisemnie.  

Radna Teresa Dzienis zapytała, na jakim etapie jest wnioskowana sprawa do KOWR-u  

w odnośnie przebudowy drogi w Babkach.   

Kierownik wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma 

informacji zwrotnej  

Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2020-2036 wraz z autopoprawkami.  

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

-Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 4 głosami za, 1 

wstrzymującym, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 3 głosami za, 1 przeciw 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum. 

Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2020 roku wraz z autopoprawkami. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

-Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 4 głosami za, 1 

wstrzymującym, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 3 głosami za, 1 przeciw 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum. 

3) 

Kierownik Wydziału OSS Ewa Bogdanowicz-Kordjak omówiła projekt uchwały w sprawie likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Jabłońskich. 

Radny Zbigniew Makarewicz zapytał, jakie zobowiązania przejmie Gmina o których mowa  

w §3: „Należności i zobowiązania zlikwidowanej Szkoły przejmuje Urząd Miejski w Gołdapi, natomiast 

mienie pozostaje własnością Gminy Gołdap”.  

Kierownik Wydziału OSS Ewa Bogdanowicz – Kordjak odpowiedziała, że ten zapis wynika z ustawy  

o finansach publicznych. W tej chwili nie ma żadnych zobowiązań.  



Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Jabłońskich. 

 Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Jabłońskich. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

-Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 5 głosami za 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 głosami za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum. 

4) 

Kierownik Wydziału OSS Pani Ewa Bogdanowicz – Kordjak omówiła projekt uchwały w sprawie 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi przez utworzenia  

w miejscowości Jabłońskie Szkoły Filialnej Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi. 

Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi przez utworzenia  

w miejscowości Jabłońskie Szkoły Filialnej Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi. 

Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi przez utworzenia  

w miejscowości Jabłońskie Szkoły Filialnej Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi. 

W głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

-Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 5 głosami za 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 głosami za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum. 

5)  

Kierownik wydziału GPO Pani Beata Kołakowska omówiła projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk 

i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap.  

 Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projektu chwały w sprawie wykazu 

kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap. 

 W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

-Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 5 głosami za 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 głosami za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum. 

6) 

Dyrektor OPS Edyta Truszczyńska omówiła projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, a także trybu ich pobierania.        

     Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, a także trybu ich pobierania. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 3 za, 

-Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 5 głosami za 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 głosami za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum. 

7) 

Dyrektor OPS Edyta Truszczyńska omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy 

społecznej Gminy Gołdap za rok 2019.  

Radny Pan Zbigniew Mieruński zapytał, czy będą jakieś zmiany w prowadzeniu pomocy społecznej. 

Sekretarz Gminy Pani Anna Rawinis odpowiedziała, że zamierzenia CUS-u odłożyły się w czasie.  

Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wykazu 

kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap. 

W głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

-Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 5 głosami za 



- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 głosami za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum. 

8)  

Kierownik Wydziału WIK Jarosław Duchnowski omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Gołdapskiemu na realizację zadania pn.: „Budowa i przebudowa drogi powiatowej nr 

4829N-Osiedle I w Gołdapi ”. Powiedział, że w budżecie na rok 2020 została zaplanowana kwota 100 000,00 

zł na dofinansowanie realizacji przez Powiat budowy i przebudowy drogi powiatowej nr 4829N Osiedle I  

w Gołdapi. Przyjęcie uchwały umożliwi uruchomienie tej dotacji dla Powiatu Gołdapskiego.  

Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gołdapskiemu na realizację zadania pn.: „Budowa i przebudowa drogi 

powiatowej nr 4829N-Osiedle I w Gołdapi”, 

Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wykazu 

kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 3 za, 

-Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 5 głosami za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 głosami za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum. 

9)  

Kierownik Wydziału WKS Justyna Charkiewicz omówiła projekt uchwały w sprawie zamiaru połączenia 

samorządowych instytucji kultury: Domu Kultury w Gołdapi i Biblioteki Publicznej w Gołdapi w jedną 

instytucję kultury o nazwie: "Centrum Kultury w Gołdapi".  

Radna Wioletta Anuszkiewicz zapytała, na podstawie jakich dokumentów, symulacji oraz analiz zostało 

dokonane stwierdzenie, że „nie spowoduje żadnego uszczerbku w dotychczasowym funkcjonowaniu  

obu instytucji”.  

Kierownik Wydziału WKS Justyna Charkiewicz odpowiedziała, że była osiągnięta informacja przez Panią 

Dyrektor Halinę Wojtanis o oszczędnościach, które mogą być w sferze administracji.  

Dyrektor Biblioteki Publicznej w Gołdapi Halina Wojtanis powiedziała, że Wojewódzka Biblioteka 

Publiczna w Olsztynie oraz Krajowa Rada Biblioteczna zgodnie z przepisami prawa nie wyrazi takiej zgody, 

jeżeli miałoby to jakikolwiek zły wpływ na funkcjonowanie biblioteki.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że krok został podjęty na podstawie obserwacji, rozmów 

z kompetentnymi w tej dziedzinie osobami.  

Zastępca Burmistrza Pan Jacek Morzy powiedział, że wraz z Panią Halina Wojtanis brał udział w spotkaniu 

w Wojewódzkiej Bibliotece w Olsztynie, by zasięgnąć opinii w sprawie łączenia instytucji kultury. Coraz 

więcej instytucji łączy się w ten sposób. Biblioteki posiadają coraz większy zakres zadań ustawowych  

i niektóre imprezy, spotkania zachodziły na wydarzenia organizowane przez Dom Kultury. Biblioteka miała 

problemy lokalowe w realizacji zadań. Połączenie instytucji lepiej by działało pod względem 

administracyjnym i funkcjonalnym, jako jedna instytucja mogłaby rozplanować wydarzenia, imprezy.  

Radna Wioletta Anuszkiewicz zapytała, jaka była pierwsza sugestia dyrektora Domu Kultury.  

Zastępca Burmistrza Pan Jacek Morzy odpowiedział, że dyrektor Domu Kultury stwierdził słuszność  

tej idei oraz wskazał, by zwrócić uwagę, aby nie była osłabiona rola biblioteki.  

Radna Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że organizacja imprez nie jest głównym zadaniem biblioteki. 

Na zasadzie współpracy, dialogu z Domem Kultury można dojść do porozumienia w sprawach lokalowych. 

Uzasadnienie do projektu uchwały nie daje za dużo informacji jak to będzie wyglądać, brakuje statutu, 

struktury administracyjnej.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że Pani Halina Wojtanis dobrze zarządza biblioteką, więc 

jako Dyrektor połączonych instytucji też będzie się sprawdzać.  

Radny Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że wraz z radną Panią Wiolettą Anuszkiewicz wystosowali 

zapytanie dotyczące analiz, opracowań na podstawie których powstała ta uchwała. W odpowiedzi nie było 

żadnych opracowań, notatek ze spotkań tylko zestawienie wynagrodzeń pracowników instytucji. Budzi 

wątpliwość czy jeden dyrektor będzie w stanie prowadzić dwie instytucje. Zapytał, ile godzin dziennie pracuje 

Pani Halina Wojtanis, w czasie, kiedy zakres działalności jest ograniczony. Instytucje funkcjonują na innych 

ustawach, mają inne zakresy. W 21 miastach powiatowych województwa warmińsko-mazurskiego tylko  

w dwóch miejscowościach jest połączona biblioteka w centrum kultury.  

Zastępca Burmistrza Pan Jacek Morzy powiedział, że to jest uchwała intencyjna i nie mówi o połączeniu 

tych obu instytucji, niczego nie rozstrzyga. Po przyjęciu uchwały będą analizy, spotkania, rozmowy.  

Radny Józef Wawrzyn powiedział, że warto wystąpić do Wojewódzkiej Biblioteki Publicznej  

w Olsztynie oraz Krajowej Rady Bibliotecznej by zasięgnąć opinii na ten temat i na tej podstawie podjąć 

ostateczną decyzję.  



Dyrektor Biblioteki Publicznej w Gołdapi Halina Wojtanis powiedziała, że nie ma zasadności  

by sporządzać projekt struktury organizacyjnej, gdyż po połączeniu w Centrum Kultury powołany zostanie 

nowy dyrektor, który będzie decydował o strukturze w jednostce. Koncepcja nowego dyrektora może być 

odmienna od przygotowanej przed połączeniem jednostek.  

Radny Zbigniew Mieruński zapytał, jakie będą oszczędności finansowe. 

Dyrektor Biblioteki Publicznej w Gołdapi Pani Halina Wojtanis odpowiedziała, że na tym etapie nie jest  

w stanie policzyć jakie to będą oszczędności. Odnosząc się do wcześniejszego zapytania powiedziała, że w tej 

chwili pracuje na całym etacie jako dyrektor Biblioteki Publicznej w Gołdapi oraz na pół etatu pełniąc 

obowiązki dyrektora Domu Kultury pracując po 10, 12 lub 14 godzin dziennie.  

Radna Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że skoro przy epidemii Pani dyrektor pracuje po 12-14 godzin 

dziennie przy ograniczonej liczbie zadań to jak będzie przebiegała praca, gdy wszystko wróci do normy.  

 Radny Zbigniew Makarewicz powiedział, że w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Jabłońskich 

były przedstawione 3 symulacje a przy łączeniu jednostek kultury nie ma żadnej.  

 Radny Wioletta Anuszkiewicz zapytała, czy chęć połączenia jest próbą rozwiązania jakiś  problemów 

jednostek.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że zostaną zniwelowane problemy organizacyjne  

oraz rozbudowana administracja. Rozpoczęcie etapu łączenia instytucji pozwoli na zasięgniecie opinii 

ekspertów co pozwoli podejść rzeczowo do sprawy. Proces odnośnie Szkoły Podstawowej w Jabłońskich trwał 

ponad rok. 

Radny Zbigniew Mieruński zgłosił wniosek formalny o zdjęcie omawianego projektu uchwały  

z porządku Komisji jak również z porządku Sesji.  

Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie wniosek formalny o zdjęcie z porządku 

obrad Komisji oraz z obrad sesji Rady Miejskiej w Gołdapi projektu uchwały w sprawie zamiaru połączenia 

samorządowych instytucji kultury: Domu Kultury w Gołdapi i Biblioteki Publicznej w Gołdapi w jedną 

instytucję kultury o nazwie: "Centrum Kultury w Gołdapi" do czasu otrzymania pakietu lokalnych informacji 

dotyczącej tej zmiany.  

W głosowaniu jawnym Komisji wniosek nie został przyjęty: 
- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 1 za, 2 przeciw, 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 1 za, 2 przeciw, 

     1 wstrzymujący 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum, 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 2 za, 2 przeciw. 

 

Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru 

połączenia samorządowych instytucji kultury: Domu Kultury w Gołdapi i Biblioteki Publicznej w Gołdapi  

w jedną instytucję kultury o nazwie: "Centrum Kultury w Gołdapi". 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 1 za, 2 przeciw, 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 1 za, 2 przeciw, 

         1 wstrzymujący 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum, 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 2 za, 2 przeciw. 

10) 

Kierownik Wydziału WKS Justyna Charkiewicz omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych  

z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2020 r. 

Powiedziała, że samorząd wraz z innymi samorządami z województwa udziela dotacji na funkcjonowanie 

Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. W roku 2020 składka wynosi 

4 044,00 zł, środki są zabezpieczone w budżecie.  

Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na dofinansowanie zadań 

związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli  

w 2020 r. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 1 za, 2 przeciw, 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 1 za, 2 przeciw, 

     1 wstrzymujący 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum, 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 2 za, 2 przeciw. 



Do pkt 5 

Kierownik Wydziału WKS Justyna Charkiewicz powiedziała, że program współpracy jest sporządzany  

co rok. W ramach programu współpracy dofinansowanie są zadania do wysokości 80% kosztów całkowitych 

kosztów, pozostałe 20% organizacje pozyskują albo dokumentują w postaci wkładu własnego.  

Przewodnicząca Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Sprawozdanie 

z realizacji Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2019, 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 1 za, 2 przeciw, 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 1 za, 2 przeciw,  

     1 wstrzymujący się 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum, 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 2 za, 2 przeciw. 

Do pkt 6 

Radny Zbigniew Makarewicz poprosił, by przed sesją Rady Miejskiej informację odnośnie funkcjonalności 

parkomatów otrzymali wszyscy radni. 

Radny Zbigniew Mieruński zapytał, w jaki sposób są archiwizowane dokumenty w Urzędzie oraz w jakim 

formacie elektronicznym.  

Sekretarz Gminy Anna Rawinis odpowiedziała, że dokument jest archiwizowany w takiej formie w jakiej 

wpłynął, papierowej bądź elektronicznej.  

Radny Zbigniew Mieruński zapytał, w jakiej formie są archiwizowane projekty przekazywane przez 

poszczególne wydziały.   

Sekretarz Gminy Anna Rawinis odpowiedziała, że nie są to dokumenty archiwalne.  

Radny Zbigniew Mieruński powiedział, aby po najbliższym posiedzeniu sesji Rady Miejskiej 

wprowadzone zmiany do regulaminu zostały i opublikowane w tekście jednolitym.  

Kierownik Wydziału WIK Jarosław Duchnowski odpowiedział, że zostały przesłane projekty uchwał 

odnośnie regulaminu oraz o szczegółowym sposobie w postepowaniu z odpadami komunalnymi jak również 

w wersji PDF regulamin obowiązujący oraz rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. 

Stworzenie tekstu jednolitego w postaci uchwały jest kompetencją Rady Miejskiej, która od wprowadzenia 

zmian w uchwale ma 12 miesięcy na ogłoszenie tekstu jednolitego.  

Radny Pan Józef Wawrzyn powiedział, by przygotować projekt uchwały dotyczący tekstu jednolitego.  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz zapytała, kiedy zostanie doprowadzona woda na działkach 

w okolicy tężni. 

Kierownik wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że PWiK opracowuje projekt 

zaopatrzenia w wodę tamtej części uzdrowiskowej. Po wykonaniu projektu przy możliwościach finansowych 

inwestycja będzie realizowana.  

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała              Przewodniczą/a Komisji 

/-/     Katarzyna Krusznis                     /-/ Zofia Syperek 

 


